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معاون سازمان امداد و نجات هلال احمر خبر داد
آماده باش تیم های عملیات 

در دامنه کوه دنا

معاون عملیات سازمان امداد و نجات جمعیت 
هلال احمر درباره اعزام 2 تیم به محل س��قوط 
هواپیمای تهران- یاسوج گفت: هدف اصلی این 
تیم ارزیابی و جس��ت وجوی اولی��ه و در صورت 
لزوم، فراخوان تیم ه��ای دیگر آماده به عملیات 
در کوهپایه است. شاهین فتحی به ایسنا گفت: 
پس از روش��ن ش��دن هوا و بهبود شرایط جوی 
منطقه سقوط هواپیمای مسافری تهران- یاسوج 
تیم های ارزیابی و امدادی س��ازمان با ظرفیت ۶ 
نفر ش��امل 2 تیم 3 نفره با بالگرد هلال احمر به 
منطقه اعزام ش��دند. معاون عملیات س��ازمان 
امداد و نجات جمعیت هلال احمر خاطرنش��ان 
کرد: تیم ها شامل 4 نفر هیمالیانورد حرفه ای از 
نیروهای جمعیت هلال احمر، یک نفر از تکاوران 
ارتش و یک نفر راه بلد با همراه داشتن تجهیزات 
سبک جهت انجام صعود سرعتی به نزدیک ترین 
نقطه به محل حادثه هستند. وی همچنین گفت: 
از آنجا که اطلاعات پراکنده ای در زمینه منطقه 
و شرایط سقوط هواپیما وجود دارد هدف اصلی 
این تیم ارزیابی و جست وجوی اولیه و در صورت 
لزوم، فراخوان تیم های دیگر آماده به عملیات در 
کوهپایه اس��ت. 2 نفر از س��ازمان امداد و نجات 
نیز مشغول تصویربرداری و مستندسازی جهت 
تس��ریع در امر جس��ت وجوی مفقودان حادثه 

سقوط هواپیمای تهران - یاسوج هستند.

پرداخت حق التدریس معلمان 
در انتظار بودجه

مدیرکل آموزش وپرورش شهر تهران گفت: 
مطالب��ات معلمان حق التدریس غیررس��می به 
طور کامل پرداخت ش��ده است و برای پرداخت 
مطالب��ات حق التدریس ه��ای رس��می منتظر 
اختصاص بودجه هس��تیم. به گزارش تس��نیم، 
عباسعلی باقری، مدیرکل آموزش وپرورش شهر 
تهران اظهار داشت: ظرفیت اسکان نوروزی شهر 
تهران نسبت به سال های گذشته 1/5 برابر شده 
اس��ت و سال گذش��ته 20 درصد مراکز اسکان 
نوروزی تهران خالی مانده بود. تا 3 سال گذشته 
تنها 7 منطقه درگیر اس��کان فرهنگیان بود اما 
اکنون مناطق نوزدهگانه تهران در این مس��اله 
فعال هستند. وی افزود: نظر آموزش وپرورش تنها 
ارائه خدمات به فرهنگیان است اما گاهی به دلیل 
کمبود مراکز گردشگری و اقامتی ناچاریم مراکز 
اس��کان فرهنگیان را در اختی��ار غیرفرهنگیان 
نیز قرار دهیم. مدیرکل آموزش وپرورش ش��هر 
ته��ران افزود: برخی نقاط در کش��ور وجود دارد 
که در ص��ورت عدم حمای��ت آموزش وپرورش 
قادر به پذیرایی از میهمانان و مس��افران ش��هر 
خود نیس��تند، زیرا مراکز رفاهی برای مسافران 
ندارن��د. باقری درباره پرداخت مطالبات معلمان 
حق التدریس غیررسمی شهر تهران عنوان کرد: 
ای��ن افراد به طور کامل حق��وق خود را دریافت 
کرده اند و برای پرداخت حق التدریس رس��می 
منتظر تخصیص بودجه هستیم که به آنها 2 ماه 
از سال قبل و ۶ ماه از سال جاری بدهکار هستیم.

استخدام ۲۰ هزار پیک موتوری
 یک کارآفرین استارتاپی با بیان اینکه طی 
یک ماه آینده قرار است 20 هزار نفر در راستای 
مبارزه با بیکاری در این شرکت مشغول به کار 
شوند، گفت: تمام درخواست ها برای حمل بار در 
این شرکت ثبت می شود و امکان بروز هیچ گونه 
تخلفی وجود ندارد و ما هم اکنون در تهران روزانه 
بین 50 تا 100 هزار سفر را انجام می دهیم. به 
گ��زارش »وطن امروز«، مهدی نایبی با بیان این 
مطلب، گفت: قص��د داریم در یک ماه آینده در 
م��دت 2 روز 20 هزار نفر را دعوت به کار کنیم، 
این شرکت دانش بنیان هم اکنون در تهران، کرج 
و مشهد نمایندگی دارد و طی ماه های آینده 2 
دفتر در ش��یراز و یزد افتتاح خواهد شد. وی به 
میزان سرمایه اولیه برای راه اندازی الوپیک اشاره 
و خاطرنش��ان کرد: ما این شرکت را با کمتر از 
یک میلیارد تومان راه انداختیم، س��رمایه اولیه 
این ش��رکت با حجمی که در حال حاضر دارد 
حتی در مقایس��ه با یک ماشین گرانقیمت هم 
نیست. نایبی در پاس��خ به اینکه در استفاده از 
موتورهای مورد اس��تفاده الوپیک تا چه میزان 
حفظ محیط زیست مورد توجه قرار گرفته است؟ 
گفت: اس��تفاده از موتورها پروس��ه ای است که 
مجبور هس��تیم در حال حاضر با آن بسازیم اما 
موضوع مهم این است که مسیرها بسیار کوتاه      تر 
شده اند البته این مس��اله راه حل نهایی نیست. 
در صورتی که میزان مراجعه به ما افزایش پیدا 
کند می توانیم با کارخانه  های داخلی یا خارجی 
صحبت کنی��م و به نتیجه برس��یم که چطور 
می توانیم موتوری با قیمت مناسب طراحی کنیم 
که در نهایت به حفظ محیط زیست کمک کند.

رئیس شورای شهر تهران خواستار شد
تعدیل ۴ درصدی نیروهای 

شهرداری تهران 

رئیس شورای شهر تهران در نامه ای به شهردار 
ته��ران خواس��تار تعدیل 4 درص��دی نیروهای 
ش��هرداری تهران تا پایان س��ال شد. به گزارش 
تس��نیم، در نامه محس��ن هاش��می به شهردار 
تهران در ارتباط با تعدیل نیروهای ش��هرداری 
آمده است: »به موجب ماده 117 مصوب برنامه 
5 ساله دوم ش��هرداری تهران ابلاغی به شماره 
1۶0.1882.4938 مورخ 93/2/31 ش��هرداری 
تهران موظف است نسبت به بررسی صلاحیت 
عمومی و ارزیابی شایس��تگی ها و عملکرد کلیه 
کارکنان قراردادی و ساماندهی نیروی انسانی به 
نحوی که حداقل 4 درصد از نیروهای قراردادی 
کاهش یابد اقدام نماید«. در ادامه این نامه آمده 
اس��ت: »با عنایت به س��اختار نامتناسب نیروی 
انسانی ش��هرداری تهران و افزوده شدن بیش از 
10 هزار نف��ر در 18 ماهه پایانی دوره مدیریت 
قبلی و ضرورت اجرای مصوبه مذکور، سپاسگزار 
است دستور فرمایید تا قبل از پایان سال جاری، 
گزارش حس��ن اجرای ماده مذکور را در تمامی 
سطوح سازمانی تهیه و به شورای اسلامی شهر 

تهران ارائه نمایید«.

ی��ک متخصص رادیوآنکولوژی با اش��اره به  ■
عوامل مختلف ابتلا به سرطان گفت: مطالعات 
اخیر نشان داده نوشیدنی داغ می تواند ریسک 
ابتلا به سرطان مری را افزایش دهد. پیام آزاده 
در حاش��یه همایش تازه  های ایمونوآنکولوژی 
گفت: شایع     ترین سرطان  های دنیا، سرطان  های 
دس��تگاه گ��وارش هس��تند. یک��ی از بدترین 
س��رطان  های بش��ر در طول تاریخ، س��رطان 
پانکراس بوده که خوشبختانه شیوع آن در ایران 

کم است.
یازدهمین گردهمایی راهنمایان گردشگری  ■

سراسر ایران دیروز در باغ موزه انقلاب اسلامی و 
دفاع مقدس برگزار شد. در ابتدای این مراسم، با 
اهدای گل به مقام شامخ شهدای دفاع مقدس ادای 
احترام شد. قاسم قاسم خانی، معاون برنامه ریزی و 
توسعه موزه انقلاب و دفاع مقدس در این همایش 
گفت: همه کش��ورهایی که در برهه ای از تاریخ 
درگیر جنگ بوده اند، ارزش خاصی برای دفاع از 
آب و خاک قائل هس��تند. همه اقشار جامعه به 
دفاع از آب و خاک کشورشان اهمیت می دهند 
و تلاش دارند فرهنگ آن را به هر وسیله ای ثبت 

و ضبط کنند.
معاون توس��عه مدیریت و منابع بنیاد شهید  ■

و امور ایثارگران گفت: گس��ترش ارائه خدمات 
الکترونیک به ایثارگران ضمن افزایش کیفیت و 
تسریع در ارائه خدمات، به پویایی مجموعه بنیاد 
و رضایتمندی ایثارگران عزیز منجر می ش��ود. 
س��یدمنصور میرمرادی اظهار داشت: مجموعه 
بنیاد یکی از نهادهایی اس��ت که نوع خدمات و 

شرایط آن بسیار خاص و ارزشمند است.
جعفر زرن��گار، رئی��س اداره ورزش جوانان  ■

حوزه شمال شرق تهران گفت: در 22 منطقه 
تهران سلس��له مس��ابقاتی با عنوان مسابقات 
المپیاد آینده   س��ازان در قالب 23 تیم بانوان و 
32 تی��م آقایان برگزار ش��د. به گفته وی، این 
مس��ابقات به منظور آمادگی ب��رای بازی  های 
جاکارتا 2018 و المپیک 2020 برگزار ش��د و  
در 2 مرحله این مس��ابقات، در نهایت به 155 
برگزیده اصلی رسیدیم که خوب است  بدانیم 
40 درصد آنان )در حدود ۶0 نفر( از منطقه 8 

تهران بودند.
هی��أت عمومی دیوان عدال��ت اداری مصوبه  ■

شورای اسلامی شهر یزد درباره دریافت عوارض 
تمدید پروانه س��اختمان را باطل کرد. به  دنبال 
شکایت از شهرداری و شورای اسلامی شهر یزد 
مبنی بر ابطال بند 8 از فصل دوم تعرفه عوارض و 
بهای خدمات سال 95 که منجر به اخذ عوارض 
از تمدید پروانه ساختمان می شد، با رأی هیأت 
عمومی دیوان عدال��ت اداری به دلیل مغایرت با 
قانون و خارج از حدود اختیارات بودن باطل شد.

مس��عود س��ریع القلم، مدیرعامل ش��رکت  ■
ش��هروند با بیان اینکه در آس��تانه فرا رسیدن 
ایام پایانی س��ال و افزایش تقاض��ا برای تهیه 
اقلام اساس��ی از سوی ش��هروندان، جشنواره 
عیدانه شهروند آغاز شده است، گفت: با هدف 
تامین کالای مورد نیاز ش��هروندان در این ایام 
با مناسب     ترین قیمت و بالا     ترین کیفیت از روز 
شنبه 5 بهمن ماه در فروشگاه  های شهروند این 

جشنواره آغاز شده است.
حسن رحمانی، ش��هردار منطقه21 تهران  ■

با اش��اره به پروژه تقاطع غیر همسطح بزرگراه 
شهید لشکری- اندیش��ه گفت: این بزرگراه به 
دلیل ارتباط بین ش��هرهای اقماری و مناطق 
حاشیه ای به ش��بکه بزرگراهی غرب پایتخت 

قابل توجه است. 

نبض جامعه

گروه اجتماعی: س��خنگوی وزارت بهداشت درباره 
تامی��ن هزینه های کامل درمان ناباروری در س��ال 
آینده گفت: این موضوع  پس از ابلاغ بودجه س��ال 

97 مشخص می شود.
به گ��زارش مهر، ای��رج حریرچی در پاس��خ به 
پرسش��ی مبنی بر اینکه عنوان شده بود سال آینده 
تمام هزینه های درمان ناباروری تحت پوش��ش قرار 
می گیرد، اظهار داش��ت: ما معتقدیم ناباروری یکی 
از مش��کلات مهم جوامع بشری کنونی است. وی با 
اش��اره به افزایش سن ازدواج در کشور که در نتیجه 
آن س��ن فرزندآوری نیز بالا می رود، گفت: به دنبال 
این وضعی��ت موضوع درمان های ناباروری باید مورد 
توجه قرار گیرد، از همین رو وزارت بهداشت از منابع 
خود در سال های گذشته  توانسته این قبیل خدمات 
را تحت پوشش قرار دهد. سخنگوی وزارت بهداشت 
با بیان اینکه باید پوشش بیمه ای درمان ناباروری در 
ش��ورای عالی بیمه سلامت دیده ش��ود، تاکید کرد: 
تعیین تکلیف پوش��ش هزینه های درمان ناباروری 
در سال آینده بعد از ابلاغ بودجه سال 97 مشخص 
ش��ده و بر اس��اس موافقتنامه ها اقدام خواهیم کرد.  
حریرچی درباره تعیین تکلیف تکمیل بیمارستان های 
نیمه تمام در کش��ور گفت: وزارت بهداشت در حال 
حاض��ر اعتبارات فعل��ی در حوزه عمران��ی را صرف 
تکمیل بیمارستان هایی می کند که بالای 70 درصد 
پیشرفت فیزیکی دارند، زیرا نمی شود این اعتبارات 
را به طور مس��اوی بین بیمارستان هایی تقسیم کرد 
که 20 درصد پیش��رفت فیزیکی دارند چون در این 
صورت بهره برداری از تمام مراکز درمانی نیمه تمام به 

تاخیر می افتد. حریرچی درباره 
وضعیت تعرفه های پزشکی در 
س��ال آینده گفت: اق��دام لازم 
در ش��ورای عالی بیم��ه ب��رای 
 اعلام تعرفه  ها انجام شده اما در
20 سال گذشته سابقه نداشته 
این تعرفه ها در اسفندماه اعلام 

شود.
مص�رف س�الانه ۲0هزار  ■

تومان مکمل توسط هر ایرانی
سخنگوی وزارت بهداش��ت افزود: هر ایرانی به 
طور میانگین سالانه 20 هزار تومان مکمل مصرف 

می کند. حریرچی گفت: اگر در 
برنامه غذایی افراد 2 اصل تنوع 
و تعادل رعایت شود، نیازی به 
مصرف مکمل برای بیشتر افراد 
نیست و تنها در دوران بارداری، 
شیردهی و بلوغ و بعضی سنین 
مث��ل کودک��ی و س��المندی 
مصرف مکمل ضروری است. 
وی افزود: در مراکز بهداشتی 
و درمانی وزارت بهداشت به طور رایگان مکمل های 
غذایی مثل مولتی ویتامین و آهن برای کودکان و 
قرص آهن و مولتی ویتامین و ید برای مادران باردار 

داده می شود، همچنین قرص آهن برای نوجوانان 
دختر در مدارس و قرص کلس��یم برای افراد بالای 
۶0 س��ال به صورت رایگان عرضه می ش��ود. یک 
مکمل مهم، ویتامین D است که به دلیل نوع تغذیه 
و کمبود مواجهه با نور مس��تقیم خورشید، قرص 
پرل ویتامین D  توسط وزارت بهداشت به صورت 
رایگان در مدارس برای دختران و پسران سال اول 
و دوم دبیرس��تان و در مراکز بهداش��تی برای زنان 
میانسال و مردان سالمند عرضه می شود. حریرچی 
گفت: قرص پرل 50 هزار واحدی ویتامین D باید 
در گروه سنی جوان، میانسال و سالمند بالای ۶0 

سال، ماهانه یک عدد مصرف شود.
رایگان شدن زایمان طبیعی ■

حریرچ��ی گفت: هزین��ه زایم��ان طبیعی در 
بیمارستان های دولتی رایگان است و بخش عمده ای 
از این زایمان ها برای افراد تحت پوشش بیمه تامین 
اجتماع��ی انجام می ش��ود و انتظ��ار داریم زایمان 
طبیعی در تمام بیمارستان های نهادهای عمومی 
غیردولتی به صورت رایگان انجام ش��ود. وی گفت: 
در راستای سیاست های جمعیتی، زایمان طبیعی 
رایگان افزایش و میزان س��زارین کاهش یافت و به 
دستاوردهای بزرگی در این حوزه رسیدیم. زایمان 
طبیعی حتی در برخی بیمارستان های غیردولتی 
نیز رایگان شد. س��خنگوی وزارت بهداشت گفت: 
تعرفه زایمان طبیعی برای بیمارستان های نهادهای 
عمومی غیردولتی تعیین شده است و همه دستگاه 
و سازمان ها باید برای تحقق سیاست های جمعیتی 

تلاش کنند.

گروه اجتماعی: عضو هیات رئیسه 
کمیس��یون اجتماع��ی مجلس با 
تأکید بر ض��رورت مبارزه با آس��یب های اجتماعی 
از جمل��ه اعتیاد گفت: اعتی��اد، روزانه 110 میلیارد 
توم��ان به ایران خس��ارت وارد می کن��د. به گزارش 
»وطن ام��روز«، ناهی��د تاج الدین هدف از تش��کیل 
فراکس��یون کاهش آس��یب و مواد مخ��در را ایجاد 
حساس��یت اجتماعی بیش��تر برای نماین��دگان در 
بخش هاي تقنی��ن و نظارت عنوان کرد و گفت: این 
فراکسیون دست نمایندگان را  برای پیگیری ویژه در 
حوزه آسیب های اجتماعی و مواد مخدر بازتر می کند، 

چرا که اعتی��اد روزانه 110 میلی��ارد تومان )حدود 
34 میلیون دلار( به کش��ور خسارت اقتصادی وارد 
می کند. وي ادام��ه داد: با توجه به اهمیت  موضوع، 
در این فراکس��یون، کمیسیون های مختلف مجلس 
همچون کمیس��یون اجتماعی، فرهنگی و برنامه و 
بودجه حضور موثر دارند و در آینده نیز این فراکسیون 
فراگیر خواهد ش��د. عضو هیات رئیس��ه کمیسیون 

اجتماعی مجلس بیان داش��ت: در یک دهه گذشته 
شاهد تغییر الگوی مصرف مواد مخدر از مواد سنتی 
به مواد صنعتی خطرناک بوده ایم، اگر قبل 4درصد 
معتادان مواد مخدر پرخطر مصرف می کردند این آمار 
در حال حاضر بیشتر شده و علاوه بر علائم هشدار، 
علائم اضطرار را هم پیش روی ما برای »پیشگیری 
از اعتی��اد« گش��وده اس��ت. تاج الدین ب��ر اهمیت 

مشارکت های مردمی در حوزه مبارزه با آسیب هاي 
اجتماعي تاکید کرد و گفت: میزان مش��ارکت های 
مردمی در کشور برای کاهش آسیب اجتماعی اعتیاد 
در ح��ال حاضر  پایین تر از 5 درصد اس��ت، این در 
حالی است که در بسیاری کشورها میزان مشارکت 
مردم رقم 75 درصد را به خود اختصاص داده است. 
نماینده مردم اصفهان اظهار داشت: با داشتن  ۶500 
مرکز درمانی تحت ماده 15 که بخش غیردولتی آنها 
را مدیریت می کند، متاسفانه شاهد آن هستیم 80  
درصد معتادان بازپروری شده دوباره معتاد می شوند 

و 20 درصد به بهبودي مي رسند. 

سخنگوی وزارت بهداشت  مطرح کرد

زایمان طبیعی رایگان در برخی مراکز غیردولتی 
تعیین هزینه های درمان ناباروری پس از ابلاغ بودجه 

آوای شهر

حریرچی: هزینه زایم�ان طبیعی در 
بیمارس�تان های دولتی رایگان است 
و بخ�ش عم�ده ای از ای�ن زایمان ها 
برای افراد تحت پوش�ش بیمه تامین 
اجتماع�ی انج�ام می ش�ود. زایمان 
طبیعی حتی در برخی بیمارستان های 

غیردولتی نیز رایگان شد

سه شنبه 8 اسفند 1396وطن امروز  شماره ۲388 

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران:

بدهی  کارانه ها ۲0 ماهه شد
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه اعلام کرد

کاهش 8 درصدی دعاوی خانواده در کشور
گ�روه اجتماع�ی: مدیرعام��ل 
س��ازمان بیمه س��لامت ایران 
گفت: تأخیر در پرداخت بدهی میراثی است که 
تا به امروز به ما رس��یده اس��ت؛ در بخش کارانه 
نیز بدهی ها به 15 تا 20 ماه رس��ید. به گزارش 

فارس، طاهر موهبتی ضمن 
بیان این مطلب گفت: طی 5 
ماه گذشته  اقدامات خوبی 
در سازمان انجام شده است 
 به ط��وری که ط��ی 5 ماه، 
7 هزار و 480 میلیارد تومان 

ب��ه ارائه دهندگان خدمت تزری��ق منابع صورت 
گرفته اس��ت. وی ادام��ه داد: ام��روز پرداختی 
س��ازمان به ط��ور میانگی��ن ب��ه داروخانه های 
خصوص��ی تا ش��هریورماه 9۶ و دانش��گاه ها به 
اردیبهشت ماه 9۶رسیده است. همچنین فاصله 
زمانی بدهی ها به بخش های دولتی و غیردولتی 
دیگر هم کمتر ش��ده اس��ت؛ ما باید بدهی ها را 

ب��ه روز پرداخت کنیم. موهبت��ی افزود: با وجود 
اینکه بدهی ها در بعضی بخش ها به 10 تا 15 ماه 
رسیده بود، بار دیگر شاهد فعالیت موثر و خوب 
ارائه دهندگان خدمت هستیم و به همین دلیل 
باید وظیفه خود را بخوبی انجام دهیم. وی افزود: 
در بخش کارانه بدهی ها به 
15 تا 20 ماه رس��یده است. 
پرس��تاران و پزشکان هنوز 
مطالب��ات خ��ود را دریافت 
نکرده اند. مدیرعامل سازمان 
بیمه س��لامت ایران با بیان 
اینکه بودجه س��ال 97 این س��ازمان نسبت به 
تخصیص سال 9۶، 3 تا 4 درصد کاهش داشته 
اس��ت، افزود: همچنین نسبت به عملکرد سال 
9۶، این بودجه  20 تا 25 درصد کاهش داشته 
است که سازمان را با چالش جدی مواجه خواهد 
کرد. امیدواریم با تدبیر دولت بتوانیم مشکلات را 

برطرف کنیم.

گروه اجتماعی: معاون اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه 
از توقف نرخ رشد و کاهش 8 درصدی پرونده های 
دعاوی خانواده در کشور خبر داد. محمدباقر الفت 
درب��اره اقدامات معاونت اجتماعی قوه قضائیه در 

اجتماعی  آسیب های  حوزه 
به تس��ینم اظهار داشت: در 
جلس��ه ای که محضر رهبر 
معظ��م انق��لاب اس��لامی 
بودیم، از آنجایی که شورای 
اجتماعی کشور در ارتباط با 

آسیب های طلاق، اعتیاد و حاشیه نشینی سهمی 
برای قوه قضائیه قائل شده بود، گزارشی به ایشان 
ارائه دادیم. این مقام مسؤول در قوه قضائیه افزود: 
در ارتب��اط با طلاق توافق��ی، بزرگ ترین اتفاقی 
که افتاده، این اس��ت که نرخ رش��د این آسیب 
متوقف شده و یک درصد هم تعداد پرونده های 
ورودی، کاهش یافته اس��ت. معاون اجتماعی و 

پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه اضافه کرد: در 
ارتباط  با دعاوی خانواده نیز در اثر فعالیت ها و 
 برنامه هایی که داشتیم، علاوه بر توقف نرخ رشد،

8 درصد نیز تع��داد پرونده های ورودی کاهش 
یافته است. الفت ابراز امیدواری کرد با همکاری 
س��ازمان بهزیستی و ایجاد 
مراکز مش��اوره در س��طح 
کشور، در سال 97 در حوزه 
دعاوی خانواده بویژه طلاق، 
توفیقات بیشتر و بهتری به 
دس��ت          آید. وی در پاسخ به 
این پرسش که آیا معاونت اجتماعی قوه قضائیه، 
مشکل بودجه ای دارد یا خیر، اظهار داشت: هیچ 
مشکلی از نظر بودجه ای نداریم، چرا که رئیس 
قوه قضائیه به معاونت اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم توجهی ویژه دارد و همواره دس��تور 
موکد داش��تند که مش��کل بودجه ای نداشته 

باشیم.

گروه اجتماعی: رئیس کمیسیون 
عمران ش��ورای ش��هر تهران با 
بیان اینکه شناس��ایی خبرنگاران راحت اس��ت، 
گفت: به تمام خبرنگاران طرح ترافیک می دهیم 
و محدودیتی نداریم و نظارت می کنیم کس��ی با 

اصحاب رسانه تسویه حساب شخصی نکند. 
محمد علیخانی درباره تعیین  آیین نامه ای برای 
خبرنگاران برای دریافت آرم طرح ترافیک97، به 
فارس گفت: در حال حاضر طرح ترافیک را بعد از 
اصلاحات به فرمانداری ارسال کرده ایم. بعد از تأیید 
در فرمان��داری  آیین نامه ای برای خبرنگاران تهیه 
می کنیم. وی با بیان اینک��ه زمان برای انجام کار 
داریم، گفت: در صورتی که در مدت مقرر کار انجام 
نشود مدت آرم طرح ترافیک سال 9۶ خبرنگاران 

را ب��رای 97 تمدید می کنیم 
تا بتوانیم  آیین نامه را تنظیم 
کنیم، البته هر ساله آرم ها تا 
آخر فروردین تمدید می شد.
رئی��س کمیس��یون عمران 
ش��ورای شهر با تأکید بر این 

موضوع که بس��یار راحت می توانیم خبرنگاران را 
پایش کنی��م، گفت: خبرنگاران قابل شناس��ایی 
هستند، رسانه ها مشخص هستند و وزارت ارشاد 
می  تواند در این زمینه کمک کند. علیخانی با بیان 

اینکه در س��ال های گذشته 
به نام خبرنگاران ۶ هزار آرم 
توزیع می ش��ده است، گفت: 
مگر ما ۶ هزار خبرنگار داریم، 
بسیاری به اسم خبرنگار آرم 
می گرفتن��د، چ��را که تعرفه 
پایین بود. وی با اشاره به اینکه 3 درصد از میزان 
آرم طرح ترافیک 97 به اقش��ار خاص اختصاص 
داده شده اس��ت، گفت: خبرنگاران هم در این 3 
درصد دیده شده اند اما موارد خاص مانند خانواده 

شهید و... نیز دیده شده است که البته در  آیین نامه 
تمام موارد لحاظ می ش��ود.  علیخانی اضافه کرد: 
هنوز تعداد آرم هایی که قرار اس��ت به خبرنگاران 
داده ش��ود مشخص نیست اما به تمام افرادی که 
خبرنگار باش��ند آرم داده می ش��ود و محدودیتی 
نخواهیم داش��ت. وی با تأکید بر این موضوع که 
نظارت مستقیم بر لیست خبرنگاران خواهیم کرد، 
گفت: تدابیر گوناگون  می اندیشیم تا اعمال سلیقه 
شخصی نشود و حتی کسی نتواند افرادی را اذیت 
و تسویه حس��اب کند. رئیس کمیس��یون عمران 
ش��ورای ش��هر با تأکید بر این موضوع که برخی 
در ش��ورا با آرم طرح  ترافیک خبرنگاران مشکل 
داشتند، گفت: خود شهرداری نیز مخالف بود اما 

طرح با دوسوم آرا رأی آورد.

رئیس کمیسیون عمران شورای شهر تشریح کردپایتخت

جزئیات توزیع آرم طرح ترافیک خبرنگاران

گروه اجتماعی: رئیس س��ازمان 
تعزیرات حکومتی استان تهران 
از آغاز گش��ت ن��وروزی تعزی��رات در تاریخ 15 
اس��فند خبر داد و گفت:  این گشت به مدت یک 
ماه ادامه دارد. محمدعلی اسفنانی درباره اقدامات 
س��ازمان تعزی��رات حکومتی اس��تان تهران در 
آستانه فرارسیدن سال نو و خریدهای شب عید 
مردم  به فارس گفت: گشت نوروزی تعزیرات از 
15 اس��فندماه آغاز می شود و تا 15 فروردین به 
م��دت یک ماه ادام��ه دارد. وی گفت: بنا نداریم 
خیلی در مباحث بازار ورود کنیم و سیاس��ت ما 
این است که بازار روال طبیعی خود را طی کند. 

اس��فنانی تصریح کرد: البته 
ای��ن به آن معنا نیس��ت که 
از نظارت غافل باش��یم و در 
صورتی که گزارشی از سوی 
بازرس��ان س��ازمان صنعت، 
معدن و تجارت، اتاق اصناف 

یا  س��ازمان حمایت داشته باشیم یا اینکه شاهد 
ش��کایات مردمی در بحث گرانفروش��ی یا تقلب 

ورود جدی خواهیم  باشیم، 
ک��رد. مدی��رکل تعزی��رات 
حکومتی اس��تان تهران در 
پاس��خ به این س��وال که آیا 
این احتم��ال وج��ود ندارد 
که بازرس��ان مرتکب تخلف 
ش��ده و از ارائه گزارش خودداری کنند یا اینکه 
ش��هروندان مرفه تهرانی و ساکن مناطق شمال 

شهر نسبت به گرانفروشی بی تفاوت بوده و نسبت 
به این موضوع ش��کایتی نداش��ته باشند، گفت: 
تخلف بازرسیان غیرممکن نیست اما ما بنا را بر 
این می گذاریم که همه کار خود را درست انجام 
می دهن��د مگر اینکه خلاف آن ثابت ش��ود. وی 
افزود: گشت های نوروزی به طور مرتب در صبح 
و بعدازظهر و حتی روزهای تعطیل فعال خواهند 
بود و تمام فروشگاه های بهاره، شیرینی فروشی ها، 
مکان ه��ای عرض��ه آجیل و خش��کبار و س��ایر 
اصن��اف زیر ذره بین تعزی��رات خواهند بود و در 
 صورتی که تخلفی صورت گیرد بلافاصله پرونده 

تشکیل می شود.

تعزیرات

اعتیاد

رئیس تعزیرات حکومتی استان تهران عنوان کرد

آغاز گشت نوروزی تعزیرات از 15 اسفند

یک نماینده مجلس مطرح کرد

خسارت 110 میلیارد توماني اعتیاد به کشور

قضاییسلامت

کوتاه و گویا


